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PROTOKÓŁ Nr 19/2021 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 21 czerwca 2021 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 17:38 – 20:14 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 6 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Trochim-Sidorkiewicz, 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, żeby do porządku obrad dodać punkt – 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu MOPS w Wasilkowie. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu MOPS w Wasilkowie. 

3. Sprawozdanie z działalności MOAK w Wasilkowie za rok 2020. 

4. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki w Wasilkowie za rok 2020. 

5. Informacja o wynikach rekrutacji do przedszkola publicznego w gminie. 

6. Organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży z terenu gminy. 

7. Rozpatrzenie pisma rodziców z dnia 08.06.2021r. w sprawie Nauczyciela Publicznej  

Szkoły Podstawowej im. J. Korczaka w Studziankach. 

8. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu MOPS w Wasilkowie. 
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Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Trochim-Sidorkiewicz 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie nadania statutu MOPS w Wasilkowie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności MOAK w Wasilkowie za rok 2020. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

przedstawił sprawozdanie. Stanowi ono załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusje. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki w Wasilkowie za rok 2020. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło przedstawiła 

sprawozdanie. Stanowi ono załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusje. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Informacja o wynikach rekrutacji do przedszkola publicznego w gminie. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił informację. Stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusje. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży z terenu gminy. 
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Dyrektorzy MOAK i Biblioteki przedstawili ofertę zajęć dla dzieci, m.in. warsztaty, zajęcia 

edukacyjno-czytelnicze, spotkania itd. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Rozpatrzenie pisma rodziców z dnia 08.06.2021r. w sprawie Nauczyciela Publicznej  Szkoły 

Podstawowej im. J. Korczaka w Studziankach. 

 

Przewodniczący odczytał pismo, którego autorami są rodzice dzieci uczęszczających do 

Szkoły Podstawowej w Studziankach. Wyrażają oni dezaprobatę wobec decyzji pani Dyrektor 

szkoły o nieprzedłużeniu zatrudnienia jednej z nauczycielek. Przewodniczący poprosił o 

zabranie głosu Sekretarza Gminy. 

 

Sekretarz Gminy powiedział, że pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Studziankach złożyła 

radnym pisemne wyjaśnienia dotyczące omawianej sprawy. Przypomniał, że do kompetencji 

dyrektora szkoły należy m.in. zatrudnianie, zwalnianie, ustalanie wynagrodzeń nauczycieli. 

Sprawa poruszona w piśmie dotyczy stosunków pomiędzy pracownikiem a pracodawcą, nie 

jest to zatem sprawa publiczna, którą powinno się rozstrzygać na forum publicznym. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, jaki był powód wygaśnięcia stosunku pracy nauczycielki. 

 

Sekretarz Gminy powiedział, że dyrektor szkoły przekazał informację o brakach w 

kwalifikacjach nauczycielki. Dodał, że organem nadzorczym w sprawach związanych z 

procedurą awansu zawodowego jest kurator. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu nauczycielkę, której dotyczy sprawa. 

 

Nauczycielka powiedziała, że zarzuca się jej brak przygotowania pedagogicznego. Od 2016 r. 

pracuje jako nauczyciel, początkowo przedszkolny, następnie wczesnoszkolny. Dotychczas 

dyrekcja i kuratorium nie dostrzegły wspomnianego braku. Zapewniano ją, że studia 

podyplomowe, które ukończyła, dają jej przygotowanie pedagogiczne. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał, z czego wynika, że do radnych regularnie wpływają skargi 

na sytuację panującą w szkole w Studziankach, czy gmina ma kontrolę nad tym, co się dzieje. 

 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że za kwestie takie, jak zatrudnianie nauczycieli, weryfikacja 

kwalifikacji itp. odpowiada dyrektor szkoły. Urząd ma kontrolę nad dyrektorem w zakresie 

organizacji pracy w szkole, natomiast kurator – w zakresie pracy dydaktycznej. Wyjaśnił, że 

aktem prawnym regulującym pracę nauczycieli jest Karta Nauczyciela. Jest to specyficzny 

dokument, w wielu kwestiach różniący się od kodeksu pracy. Karta Nauczyciela przewiduje 

m.in. taką instytucję, jaką jest wygaśniecie stosunku pracy z mocy prawa. Nauczyciel ma 

możliwość odwołać się od tej decyzji do sądu pracy. 
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Nauczycielka powiedziała, że nie tylko w jej przypadku doszukano się braków w 

kwalifikacjach, ale tylko ona nie miała możliwości, żeby je uzupełnić. 

 

Radny Janusz Kozłowski – Komisja nie jest kompetentna do rozstrzygania poruszanych 

kwestii. Dyrektor musi działać zgodnie z prawem, w oparciu o Kartę Nauczyciela. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że Burmistrz i Sekretarz Gminy jako 

zarządzający szkołą, powinni tę sprawę wyprostować i dać możliwość uzupełnienia 

kwalifikacji nauczycielce. Zaapelował, żeby tę sprawę rozwiązać. 

 

Ad  8 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 8 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zmniejsza się o 178 765 zł: 

- zmniejsza się plan dochodów z tytułu realizacji Przebudowy z rozbudową układu 

komunikacyjnego w obrębie ul. Kościelnej i Polnej w Wasilkowie wraz z rondem, miejscami 

postojowymi, ciągami komunikacyjnymi i towarzyszącą infrastrukturą ( część środków 

wpłynęła w 2020 r. - dochody zostaną zastąpione wolnymi środkami) -1 088 518 zł, 

- zwiększa się plan dochodów z tytułu realizacji zadań określonych ustawą Prawo ochrony 

środowiska - 17 683 zł, 

- zwiększa się plan dochodów z tytułu wpływu niewykorzystanych wydatków 

niewygasających z realizacji inwestycji Budowa ul. Dwornej w Studziankach- 772 070 zł, 

- zwiększa się plan dochodów na realizację projektu Aktywizacja społeczności wiejskiej 

w Gminie Wasilków - 15 000 zł, 

- zwiększa się plan dochodów na zakup wyposażenia do OSP Nowodworce - dotacja 

otrzymana od Wojewody - 65 000 zł, 

- zwiększa się plan dochodów na realizację projektu Czyste powietrze - 30 000 zł, 

- zwiększa się plan dochodów na promocję szczepień przeciwko COVID-19 - 10 000 zł, 

- zmienia się klasyfikację budżetową środków otrzymanych z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg z rozdz. 75816 na rozdz. 60016- 360 514 zł. 

II. WYDATKI - zwiększa się plan wydatków o 1 049 229 zł: 

- zwiększa się plan wydatków na realizację projektu Aktywizacja społeczności wiejskiej 

w Gminie Wasilków - 32 160 zł, 

- zwiększa się plan dochodów na zakup wyposażenia do OSP Nowodworce - dotacja 

otrzymana od Wojewody - 65 000 zł, 

- zwiększa się plan dochodów na realizację projektu Czyste powietrze - 30 000 zł, 

- zwiększa się plan wydatków na promocję szczepień przeciwko COVID-19 - 10 000 zł, 

- zwiększa się plan wydatków z tytułu realizacji zadań określonych ustawą Prawo ochrony 

środowiska - 17 683 zł, 

- zwiększa się plan wydatków na wykup gruntów - 79 166 zł, 
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- zwiększa się plan wydatków z tytułu realizacji inwestycji Budowa ul. Dwornej w 

Studziankach- 772 070 zł, 

- zwiększa się plan wydatków na kontynuację rozbudowy monitoringu miejskiego-37000 zł, 

- zwiększa się plan wydatków na dokumentację oświetlenia ul. Nadrzecznej w Wasilkowie - 

6 150 zł, 

- dokonuje się przesunięcia w dz. 926 z paragrafu 2820 do paragrafu 4210 - 6 000 zł, 

- w dz. 754 dokonuje się przesunięcia 776 zł z wydatków bieżących na dotacyjne. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2021-2037. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że zmiany omówione w poprzedniej 

uchwale zostały uwzględnione w uchwale w sprawie zmiany WPF. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2021-2037 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wasilków 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

Rada Miejska co roku ustala stawkę, według której zwracane są koszty dowozu dzieci 

niepełnosprawnych do szkół rodzicom, którzy decydują się na dowóz własnym środkiem 

transportu. Stawka ta ustalana jest według średnich cen paliwa ze stacji benzynowych w gminie. 

Z uwagi na to, że w Gminie Wasilków jest jedna stacja paliw, przyjęto że średnia cena 1 litra 

paliwa na dany rok szkolny, będzie ustalana na podstawie średniej cen paliw za pierwszy 

kwartał roku kalendarzowego. 
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wasilków. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 9 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 9 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Radny Marek Kojło zapytał, na jakim etapie jest budowa przedszkola. 

 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że oddanie ma być zgodnie z planem, czyli w drugiej połowie 

października, pod koniec grudnia powinno już zacząć funkcjonować. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 16/2021 z 22 lutego 

2021 r. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 5; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 17/2021 z 22 marca 

2021 r. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad 10 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 20:14. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska           Robert Lewkowicz 


